

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. XXXIX.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

- cam in formulam redegit prouinciæ. *Sardinia* inter primum & secundum bellum Punicum ductu T. Manlii Cos. certum recepit imperii iugum. Immane bellicæ ciuitatis argumentum, quod semel sub regibus, iterum hoc T. Manlio consule, tertium Augusto principe, certæ pacis argumentum Ianus Geminus clausus dedit. In *Hispanias* primi omnium duxere exercitus Cn. & P. Scipiones, initio secundi belli Punici, abhinc annos ccl, inde varie possessa, & sæpe amissa partibus, vniuersa ductu Augusti facta stipendiaria est. *Macedoniam* Paulus, Mummius *Achaïam*, Fuluius Nobilior subegit *Ætoliam*: *Asiam* L. Scipio Africanus frater eripuit Antiocho: sed beneficio senatus populique Rom. mox ab Attalis possessam regibus. M. Perperna capto Aristonico fecit tributariam. *Cypri* deuictæ nulli assignanda gloria est. quippe Senatus consulto, ministerio Catonis, regis morte, quam ille conscientia acciuerat, facta prouincia est. *Creta* Metelli ductu longissimæ libertatis sine multata. Et *Syria* *Pontusque* Cn. Pompeii virtutis monumenta sunt.
- I CAP. XXXIX. *Gallias* primum Domitio & Fabio nepote Paulli, qui *Allobrogicus* vocatus est, intratas cum exercitu, magna mox clade nostra sæpe & adfectauimus & amissimus, sed fulgentissimum C. Caesaris opus in iis conspicitur; quippe eius ductu auspiciisque infractæ,